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Jean-Robert Nino (M) §§ 11-27 
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Asi Rebbati (L)    

    
Tjänstgörande ersättare 

Basit Choudhury (M) för Benjamin Dousa (M) §§ 1-10b och för Tatjana Kovacic (M) 

§§ 11-27, Sinan Tayeb (M) för Tatjana Kovacic (M) §§ 1-10b. Estanislao Mboro (S) 

för Galina Monsalves-Leal (S) §§ 1-10b, Tomas Beer (MP) för Ahmet Music (MP) §§ 

1-10b. Estanislao Mboro (S) för Elvir Kazinic (S) §§ 15a, 15k och 15m, och för Galina 

Monsalves Leal (S) § 17a, Sinan Tayeb (M) för Benjamin Dousa (M) § 17. 

 Tjänstgörande ersättare 
 

    
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-10b: Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, avdelningschef 

Ulrika Axelsson, avdelningschef, Johan Hernman § 9, avdelningschef Ingrid 
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Öppet sammanträde §§ 11-27: stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, ekonomichef Alex 

Baena, administrativ chef Johan Hernman, avdelningschef Susanne Tengberg, 

avdelningschef Ulrika Axelsson, avdelningschef Kim Lagerquist, avdelningschef 

Ingrid Brännström, strateg Ingrid Friberg, utredare Caroline Teir och 

nämndsekreterare Hans Peters.    

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

 
Personalföreträdare  

Öppet sammanträde §§ 11-27: Ritta Eddib (Kommunal), Nadja Gürosoy (SACO) 

 Personalföreträdare 

 
Justerare och dag för justering  

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Ledamoten Kerstin Aggefors (S) och ledamoten Aleks Sakala (M), 31 maj 2018.  Utses att justera  
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 24 maj 2018 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 20:00  

 

Plats: Rinkebyskolan, Rinkebystråket 53, Rinkeby 

 
   
 

Närvarande: 

Se sida 1 

 

§§ 9, 12, 13 och 14a  

 

Justerat den 24 maj 2018  

 

 

 

Ledamot Kerstin Aggefors (S) 
 
 
 

Ledamot Aleks Sakala (M) 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

24 maj 2018 
 

Sida 3 

 

 

  

§ 1  
Val av justerare och godkännande av dagordning 
 
Beslut 
Ledamoten Kerstin Aggefors (S) och ledamoten Aleks Sakala (M) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum torsdag  

31 maj 2018 klockan 13.00. 

 

Dagordningen godkändes. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

26 april 2018 justerats den 3 maj 2018.    
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§ 3 
Nedläggning av faderskapsutrdening enligt 2 kap 7 § 1 st p 1 
föräldrabalken (FB) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 

Dnr 6.-232-2018 
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§ 4  
Nedläggning av faderskapsutrdening enligt 2 kap 7 § 1 st p 1 
föräldrabalken (FB) 
  

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 

Dnr 6.-233-2018. 
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§ 5 
Nedläggning av faderskapsutrdening enligt 2 kap 7 § 1 st p 1 
föräldrabalken (FB) 
  

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 

Dnr 6.-234-2018 
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§ 6 
Nedläggning av faderskapsutrdening enligt 2 kap 7 § 1 st p 1 
föräldrabalken (FB) 
 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 

Dnr 6.-235-2018 
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§ 7 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § 1 st p 1 
föräldrabalken (FB) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 
Dnr 6.-236-2018 
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§ 8 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § 1 st p 1 
föräldrabalken (FB) 
 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 

Dnr 6.-237-2018 
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§ 9  
Upphandling av ramavtal avseende mark- och 
anläggningsentreprenader 2018 
 

 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 

Dnr 2.2.2.-179-2018 
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§ 10 
Yttrande till inspektionen för vård och omsorg avseende klagomål 
från enskild om vården vid Akalla vård- och omsorgsboende 
 

 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 

Dnr 1.2.3.-169-2018.  
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§ 10a 
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  
 
Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 2 maj och 16 maj 2018.  
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§ 10b 
Anmälan av överklagande av förvaltningsrättsdom om vård enligt 
LVU 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga. sekretess. 

Dnr 6.-299-2018. 

 

 
Ajournering 
Nämnden ajournerade sig från klockan 17.45 för allmänhetens frågestund. 

Sammanträdet återupptogs klockan 19.05.  
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§ 11 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 

 

 Information om förvaltningens sommarlovsprogram. 

 Information om framtagen rapport ”Tjejers egenmakt”. 

 Information om hälsodagar, Rinkeby torg 26 maj. 

 Inbjudan till invigning av aktivitetscenter för seniorer 29 maj. 

 Information om politikerbesök på Rinkeby torg 6 juni 

 Inbjudan till invigning av Sommar på torget, Husby 11 juni kl 12 

och i Rinkeby kl 14. 

 Information om Grönare torg, Husby torg 15 juni, trafikkontoret. 

 Invigning av Medborgarkontoret i Husby 15 juni. 

 Invigning av parkleken Hinderstorp 18 juni 

 Information om vilka förskolor i stadsdelen som har sommarstängt 

 Information om artikel om bra mat, förskolan Lofoten i Husby. 

 Genomgång av stadsdelens tertialrapport 1.  
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Frågor från nämnden 

 Tomas Beer (MP) tog upp frågan om föreningsbidrag. Förvaltningen 

svarade att man ska titta närmare på riktlinjerna.  

 Tomas Beer (MP) informerade om politikerveckan i Spånga-Tensta och 

Rinkeby-Kista. Det blir olika teman olika dagar. Programmet ännu ej 

klart. 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan brister i städningen på Järvafältet. 

Förvaltningen svarade att man ska följa upp detta. 

 Sinan Tayeb (M) tog upp frågan om sopor som lämnas vid offentliga 

papperskorgar. Förvaltningen svarade att detta är ett stort problem och att 

man städar undan så mycket man kan och hinner. 

 Basit Choudhury (M) tog upp frågan om busshållplatsen i Husby och att 

det luktar illa på platsen. Förvaltningen svarade att man inte varifrån 

lukten kommer, men att det tas upp med fastighetsägaren.  

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om att ett politiskt ungdomsförbund satt 

upp klisterlappar på elskåp mm. 

 Tomas Beer (MP) tog upp frågan om Knutby bollplan och parkerade 

bilar. Borde finnas någon form av parkpoliser. 

 Sinan Tayeb (M) tog upp frågan om tjuvåkning med MC, fyrhjulingar 

mm på Järvafältet. Förvaltningen svarade att man har en dialog med 

polisen om detta. 
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§ 12 
Tertialuppföljning 1 2018 
 

Beslut 
1. Tertialrapport 1 för år 2018 godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen 

2. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering om 10,5 

mnkr i medel för trygghetsskapande åtgärder i enlighet med vad som 

redovisas i ärendet 

3. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering om 0,1 mnkr 

i medel för klimatinvesteringar i enlighet med vad som redovisas i ärendet 

4. Stadsdelsnämnden fastställer omslutningsförändringar om 32,4 mnkr och 

anmäler detta till kommunstyrelsen i enlighet med vad som redovisas i 

ärendet 

5. Stadsdelsnämnden fastställer nya mål och målvärden i enlighet med bilaga 1 

6. Stadsdelsnämnden fastställer reviderad lokal handlingsplan mot 

våldsbejakande extremism i enlighet med bilaga 2 

7. Stadsdelsnämnden fastställer reviderad intern kontrollplan i enlighet med 

bilaga 3 

8. Omedelbar justering. 

 

 

Ärendet  
Stadsdelsnämnden bidrar till att kommunfullmäktiges fyra inriktningsmål och 

målen för verksamheterna kan uppfyllas. Förvaltningen bedömer att samtliga 

kommunfullmäktiges mål för verksamhetsområdena, liksom nämndens mål, 

kommer att uppnås helt under året. Merparten av indikatorerna kommer att 

uppnås. 

 

Ett Stockholm som håller samman 
Stadsdelsnämnden bedömer att inriktningsmålet och samtliga underliggande 

verksamhetsmål kommer att uppnås under året. 

 

Inskrivningsgraden i stadsdelsområdets förskolor har minskat. För att öka 

inskrivningsgraden har förvaltningen inlett olika åtgärder. Alla förskolor ska 

följa upp orsaken till att föräldrar säger upp sin plats. Andra verksamheter som 

kommer i kontakt med föräldrar till barn i förskoleåldern har fått förvaltningens 

broschyr om förskola att dela ut till besökare. Introduktionsförskolorna 

informerar också om förskolan. För att stimulera barnens språkutveckling finns 

läsombud som säkerställer daglig högläsning på förskolorna. Under perioden har 

språkets betydelse betonats även i samband med måltiden utifrån näring, intryck, 

smak och pedagogens roll som förebild. För att stärka språkutvecklingen även 

hos skolbarn deltar förvaltningen i projektet "läslust". 
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För att barns och föräldrars egna resurser ska mobiliseras i ett tidigt skede av 

barnavårdsutredningarna erbjuds alla familjer ett nätverksutredande möte.  

Ett familjeorienterat arbetssätt utarbetas inom socialtjänsten. 

 

Arbetssätt och metoder har tagits fram för att möta personer med spelmissbruk. 

Planering för det fortsatta arbetet med sociala insatsgruppen (SIG) för unga 

vuxna (19-29 år) som vill lämna en kriminell livsstil pågår. 

 

För att öka tryggheten i stadsdelsområdet gör förvaltningen flera nya satsningar. 

Tillsammans med utbildningsförvaltningen genomförs till exempel två 

trygghetsvandringar med barn och unga i maj. Planering för Sommar på torget 

pågår också, där syftet är att skapa närvaro och trivsel på Rinkeby torg och 

Akalla torg under sommaren. Förvaltningen planerar även att ansöka om 

trygghetsmedel för olika åtgärder i stadsdelarna. 

 

Under skolloven har fritidsaktiviteter för barn och ungdomar arrangerats. 

Planering för en särskild mötesplats för underrepresenterade grupper, med fokus 

på flickor och transpersoner har påbörjats. 

 

En ny teknik håller på att införas inom hemtjänsten för att göra det enklare att 

registrera besök hos brukarna. 

 

Ett klimatsmart Stockholm 
Stadsdelsnämnden bedömer att inriktningsmålet och samtliga underliggande 

verksamhetsmål kommer att uppfyllas under året. 

 

Arbetet med att byta ut lyskällor till LED pågår och åtgärder vidtas på kontoren 

för att minska att elektronisk apparatur står i stand-by läge. 

 

För att medarbetarna ska resa mer miljövänligt har förvaltningen sökt 

klimatinvesteringsmedel för inköp av fler elcyklar. Att genomföra fler möten på 

distans med stöd av tekniken planeras också. 

 

På förvaltningens gruppbostäder enligt LSS finns miljöombud och en gemensam 

miljögrupp. Aktiviteter för att öka källsorteringen har inletts och fortsätter under 

året. Medborgarkontoret kommer att hålla viss utbildning om klimatsmart 

hushållning. I planeringen av aktiviteter på Sommar på torget ingår även lekfulla 

aktiviteter om avfallshantering. 

 

Åtgärder för att förbättra inomhusmiljön på utvalda förskolor har inletts i 

samverkan med SISAB. 

 

Ett ekonomiskt hållbart Stockholm 
Stadsdelsnämnden bedömer att inriktningsmålet och samtliga underliggande 

verksamhetsmål kommer att uppnås under året. 
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För att utveckla samarbetet med privata företag har förvaltningen inlett en 

utredning av förutsättningarna för att starta ett näringslivsforum i samverkan 

med Stockholm Business Region. 

 

Rekryteringsprocessen för årets sommarjobb pågår. Förvaltningens mål är att 

alla som söker sommarjobb ska få. 

 

Samverkan med Jobbtorg och Arbetsförmedlingen med fokus på att identifiera 

personer med rätt till subventionerade anställningar fortgår. 

 

För att stötta unga som varken arbetar eller studerar (UVAS) utvecklar 

förvaltningen samverkan med Jobbtorg Unga i Kista och föräldraföreningen 

Rinkeby föräldraråd genom en ny verksamhet dagtid på Ungdomens hus. 

 

Behovet av försörjningsstöd och kostnaderna för utbetalt ekonomiskt bistånd 

fortsätter att minska vilket är positivt. Ensamstående kvinnor som saknar 

språkkunskaper, nätverk och utbildning har svårare att komma ut i arbete och 

egen försörjning. Förvaltningen har påbörjat ett projekt inom ramen för lokalt 

utvecklingsprogram (LUP) för målgruppen barnfamiljer som haft långvarigt 

ekonomiskt bistånd. 

 

Eftersom intresset för utbildningar i digital teknik för personer över 65 år är 

stort, fortsätter dessa. 

 

Verksamheten beräknas rymmas inom givna ekonomiska ramar och resurserna 

används effektivt för att nå uppsatta mål. All verksamhet följs upp systematiskt i 

syfte att säkerställa att verksamheten svarar upp mot invånarnas behov. För de 

enheter som inte uppvisar budget i balans pågår arbetet med att ta fram eller 

arbeta utifrån redan framtagna åtgärdsplaner. 

 

Ett demokratiskt hållbart Stockholm 
Stadsdelsnämnden bedömer att inriktningsmålet och samtliga underliggande 

verksamhetsmål kommer att uppfyllas under året. 

 

Arbetet med jämställdhetsintegrering fortsätter. Eftersom vissa enheter ännu inte 

formulerat någon jämställdhetsutmaning att arbeta med under året, kommer de 

att erbjudas stöd i arbetet. 

Nya rutiner har tagits fram för att motverka kränkande särbehandling, 

trakasserier, sexuella trakasserier och diskriminering. 

 

Resultatet från stadens medarbetarenkät visar att förvaltningens AMI ligger på 

samma nivå, 80, som föregående år. Områdes som behöver utvecklas är dialog 

och delaktighet samt återkoppling. 
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Arbetet med heltid som norm fortsätter. Samtliga chefer har fått påminnelse om 

att informera medarbetare med deltidsanställning om möjligheten att anmäla 

intresse för ökad sysselsättningsgrad. 

 

En enhetlig struktur för delaktighet och inflytande i ungdomsverksamheterna 

utarbetas. Planering för en särskild mötesplats/verksamhet för 

underrepresenterade grupper, med fokus på flickor och transpersoner har 

påbörjats. För att ta reda på behoven av fritidsverksamhet hos barn och unga 

med funktionsnedsättning har förvaltningen haft möten med barnen och deras 

vårdnadshavare. 

 

Ett pilotprojekt där arbetssökande kan delta i föräldragruppsverksamhet på 

arbetssökartid med bibehållet ekonomiskt bistånd har lett till att metoden nu har 

integrerats i ordinarie verksamhet. 

 

Medarbetare har genomgått Stockholms stads diplomutbildning för ett hbtq-

kompetent och normkritiskt förhållningssätt och bemötande. 

 

För att stärka barnets rättigheter har medarbetarna börjat använda stadens 

stödmaterial för barnrättsperspektiv. En modell för ett familjeorienterat 

arbetssätt och en modell för samhandläggning utarbetas. 

 

Med utgångspunkt i funktionshinderinspektörernas granskning 2017 har flera 

åtgärder vidtagits för att säkerställa att barns bästa beaktas när någon i familjen 

har kontakt med socialtjänsten för stöd utifrån en funktionsnedsättning. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning har tillsammans med Hässelby-Vällingby, 

Bromma och Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltningar fått uppdraget att bygga upp 

ett relationsvåldscentrum (RVC) i Västerort. RVC Västerort invigs i augusti 

2018. 

 

Implementeringen av det våldsförebyggande programmet Mentorer i 

Våldsprevention (MVP) i stadsdelsområdets högstadieskolor fortsätter. 

Planering av en våldsförebyggande vecka under hösten pågår. 

 

Planering pågår för att hyra nya lokaler i Husby centrum för att samlokalisera 

medborgarkontor, föräldrarådgivning, öppen förskola och viss 

ungdomsverksamhet. Förvaltningen har inlett en översyn av rutinerna för 

medborgarförslag och för avvikelsehantering. 

 

Avtalstrohet i inköp av varor och tjänster samt att verksamheterna ställer krav på 

miljö- och social hänsyn i upphandlingar följs kontinuerligt upp. 
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Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 9 maj 2018.  

Dnr 1.2.1.-259-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.      

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m. fl (M) och ledamoten Asi Rebbati m.fl 

(L) anmälde ett gemensamt särskilt uttalande: 

 

Den socialdemokratiskt ledda majoriteten i Stockholms stad har från valet 2014 

förhållit sig anmärkningsvärt passiva till de problemen som staden alltjämt har 

att tampas med trots högkonjunktur. Bristande prioriteringar och pengarullning 

på områden annat än de kommunala kärnverksamheterna riskerar att spä på 

ytterligare problem och negativt påverka stadsdelsnämndens framtida 

förutsättningar. 

 

Mer än var femte invånare i Stockholm är orolig för att utsättas för brott, en 

ökning från 16 till 21 procent jämfört med Stockholms stads senaste 

trygghetsundersökning för tre år sedan. Och Järvaområdet sticker ut. 

 

 Var tionde invånare känner sig mycket otrygg eller avstår från att gå ut sena 

kvällar i sitt bostadsområde. På Järvafältet gäller det var fjärde och i 

Skärholmen var femte person.  

 Oron för att bli våldtagen har ökat från 8 till 12 procent.  

 Oro för att råka ut för våld eller överfall i den offentliga miljön har ökat från 

12 till 17 procent. På Järvafältet gäller det var tredje person.  

 Oro för rån har ökat från 15 till 20 procent. I Rinkeby-Kista är 39 procent 

rädda för att bli rånade. 

 I Stockholm sammantaget känner sig sju procent otrygga eller mycket 

otrygga i sitt bostadsområde. I Rinkeby-Kista är andelen 26 procent. 

 

I länsstyrelsens stora medborgarundersökning uppger tio procent uppger att de 

ofta känner rädsla när de vistas i centrala Stockholm. Det är den enskilt största 

ökningen jämfört med 2015. I Sundbyberg, Upplands Väsby, Sollentuna och 

fyra stadsdelar i Stockholms stad – Rinkeby-Kista, Spånga-Tensta, Farsta och 

Skärholmen – uppger mer än hälften att de upplevt otrygghet i sitt eget 
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bostadsområde på kvällarna eller nattetid. I Vaxholm är motsvarande andel 16 

procent. 

 

Stockholm tillhör stockholmarna, och det får inte finnas platser som är så 

präglade av nedskräpning, kriminalitet eller utslagning att människor inte vill 

eller vågar röra sig där. Moderaterna i Stockholms stad har länge efterfrågat mer 

målmedvetna trygghetssatsningar på strategiskt placerade övervakningskameror, 

fler ordningsvakter och nolltolerans mot klotter, nedskräpning, skadegörelse och 

ordningsstörningar som påverkar människors livskvalitet i vardagen. 

 

Det handlar också om att arbeta förebyggande. Det preventiva sociala  arbetet 

får aldrig glömmas. Staden måste aktivt arbeta för att minska risken för 

kriminalitet redan från start.  Vi vill investera i barn och ungas framtid genom en 

tydlig samverkan mellan skola och socialtjänst för att tidigt fånga upp de unga 

som riskerar att hamna i utanförskap och ha samverkan mellan skolan och 

socialtjänsten för att fånga upp och hjälpa de barn som riskerar att inte klara 

skolan. Arbetet måste fokusera på att öka skolnärvaron och förbättra 

skolresultaten. 

 

Stockholm står, liksom stora delar av världen, inför ett allvarligt och eskalerande 

hot från våldsbejakande extremistiska grupperingar. Det blev inte minst 

smärtsamt tydligt fredagen den 7 april 2017, när Stockholm blev utsatt för ett 

dödsbringande terrorattentat. Nyligen meddelade också Säkerhetspolisen att 

omfattningen av detta hot är väsentligt mycket större än vad som tidigare har 

varit känt. 2010, då Stockholm förra gången utsattes för ett attentat, bedömde 

SÄPO att det fanns omkring 200 våldsbejakande islamistiska extremister i 

Sverige. Nu bedöms de vara tusentals. 

 

Försvaret av vårt öppna, demokratiska samhälle och av Stockholm som en 

öppen stad är därför en högst angelägen fråga som inte får bli föremål för 

partipolitisk konflikt. För att säkra våra invånares trygghet mot hot från 

våldsbejakande extremister krävs såväl polisiära som sociala insatser. Arbetet 

mot våldsbejakande extremism handlar om att arbeta mot samtliga de hot som 

SÄPO bedömer kan skada demokratin: extremistisk islamism, vit makt-miljön 

och den så kallat autonoma vänstern. Stockholms stad står inför stora 

utmaningar framöver och därför måste vi, tillsammans med berörda parter och 

relevant sakkunskap, arbeta kunskapsbaserat och med tydliga strukturer och 

insatser. 

 

Stadens arbete mot våldsbejakande extremism fastställdes av 

kommunfullmäktige den 16 maj 2016 som riktlinjer till stadens trygghets och 

säkerhetsprogram. Om Alliansen hade styrt hade hela processen sett annorlunda 

ut från början, från antagandet av den stadsövergripande strategin mot 

våldsbejakande extremism till att de lokala handlingsplanerna skulle ha utgått 

från en central mall som skulle ha upprättats utifrån Försvarshögskolans (FHS) 
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expertis. Våra partier hade velat se en samordnad stadsövergripande process 

grundad på beprövad erfarenhet och stödd på extern expertis från FHS för att ta 

fram en central mall för de lokala handlingsplanerna, vilket vi också underströk i 

samband med att den stadsövergripande strategin antogs av kommunfullmäktige 

2016. 

 

Tryggheten måste tas på allvar, men det gör inte Socialdemokraterna. 
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§ 13 
Dataskyddsombud till Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd 
 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden utser Jessica Hillergård till dataskyddsombud för 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd.  

2. Omedelbar justering. 

 

 

Ärendet  
Dataskyddsförordningen (GDPR) ersätter personuppgiftslagen (PuL) från och 

med den 25 maj 2018. Dataskyddsförordningen ställer krav på att Stockholms 

stads samtliga nämnder utser dataskyddsombud senast den 25 maj 2018. 

Dataskyddsförordningen innebär förändringar och skärpta krav för hantering av 

person-uppgifter och stärkta rättigheter för den enskilde. Den viktigaste 

uppgiften för ett dataskyddsombud är att bevaka att nämnden och förvaltningen 

följer dataskyddsförordningen. Dataskyddsombudet ska även ge råd om 

konsekvensbedömningar, vara kontaktperson till Datainspektionen, de 

registrerade och medarbetarna inom nämnden och förvaltningen samt samarbeta 

med Datainspektionen vid exempelvis inspektioner. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 7 maj 2018.  

Dnr 1.2.1.-264-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.       

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 14 
Delegation enligt lagen om vård av missbrukare i vissa fall (LVM) 
och förordnande enligt lagen med särskilda bestämmelser om vård 
av unga (LVU) 
 

 

Beslut 

1. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd delegerar till gruppledare och 

socialsekreterare vid Stockholms stads socialjour rätt att enligt 45 § 1 stycket 

1-2 punkten LVM, inom nämndens ansvarsområde, begära handräckning av 

Polismyndigheten eller, i särskilda fall, Kriminalvården. 

2. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd förordnar de gruppledare och 

socialsekreterare vid Stockholms stads socialjour som räknas upp i bilaga 1, 

att enligt 43 § 1 stycket 2 punkten LVU, inom nämndens ansvarsområde, 

begära handräckning av Polismyndigheten eller, i särskilda fall, 

Kriminalvården. 

3. Nämndens tidigare förordnanden av tjänstemän vid socialjouren upphör att 

gälla. 

 

 

Ärendet  
Socialnämnden har begärt att stadsdelsnämnderna ska besluta vilka tjänstemän 

vid socialjouren som ska ha rätt att begära polishandräckning för att genomföra 

beslut om vård eller omhändertagande enligt LVM och LVU. Beslut att begära 

polishandräckning enligt LVM kan delegeras till tjänsteman medan beslut att 

begära polishandräckning enligt LVU inte kan delegeras. Däremot kan särskilda 

tjänstemän förordnas av nämnden att fatta sådana beslut. Delegation innebär att 

beslut får fattas av innehavare av viss befattning, medan förordnande att fatta 

beslut är personligt.  

 
 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 7 maj 2018.  

Dnr 1.1.-215-2018  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.       

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 14 a 
Ändring av gällande delegationsbestämmelser med anledning av 
nya bestämmelser kring placering av asylsökande 
ensamkommande barn 
 

 

Beslut 

1. Ansvarig enhetschef delegeras rätten att fatta beslut om placering av 

asylsökande ensamkommande barn om överenskommelse med annan 

kommun.   

2. Ansvarig enhetschef delegeras rätten att fatta beslut om annan kommun 

önskar placering av asylsökande ensamkommande barn i ett boende i 

Rinkeby-Kista stadsdelsområde. 

3. Omedelbar justering. 

 

 

Ärendet  
Socialnämnden har begärt att stadsdelsnämnderna ska besluta vilka tjänstemän 

vid socialjouren som ska ha rätt att begära polishandräckning för att genomföra 

beslut om vård eller omhändertagande enligt LVM och LVU. Beslut att begära 

polishandräckning enligt LVM kan delegeras till tjänsteman medan beslut att 

begära polishandräckning enligt LVU inte kan delegeras. Däremot kan särskilda 

tjänstemän förordnas av nämnden att fatta sådana beslut. Delegation innebär att 

beslut får fattas av innehavare av viss befattning, medan förordnande att fatta 

beslut är personligt.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 22 maj 2018.  

Dnr 1.1.-288-2018  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.       

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 a 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 - AIF Kista  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden medger AIF Kista ett bidrag om 35 000 kronor. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. 

 

AIF Kista ansöker om 75 000 kronor för att täcka kostnader för ledare, material, 

domare, kursmaterial, föreläsningsmaterial, administration och transporter. De 

aktiviteter som omfattas  i ansökan är: spontanfotboll och fotbollsturneringar, 

foto-, film- och redigeringskurser, studiecirklar och nattvandringar. 

Förvaltningen föreslår att nämnden medger AIF Kista ett bidrag om 35 000 

kronor. Bidraget innefattar inte nattvandring. Stadsdelsförvalt-ningen 

organiserar nattvandring som utgår från Husby. Till denna nattvandring är ett 

ersättningssystem knutet. AIF Kista är välkommen att ansluta sig till denna 

nattvandring. Systemet med ersättning för nattvandring tillämpas även i 

Rinkeby.   
 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-120-2018.  
 
Förslag till beslut  
Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i 

enlighet med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
 
Jäv 
Ordföranden Elivr Kazinic (S) anmälde jäv och deltog ej i beslutet. 
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§ 15 b 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Akalla 4H  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden medger Akalla 4H det sökta bidraget om 60.000 kronor. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Akalla 4 H-klubb 

ansöker om 60 000 kronor för att erbjuda barn från stadsdelsområdet att delta på 

en veckas dagläger på 4 H-gården i Akalla. Lägerverksamheten har hittills varit 

fulltecknad varje sommar. Syftet med bidragsansökan är att möjliggöra för fler 

barn från stadsdelsområdet att delta i lägerverksamheten.  

 

Förvaltningen ser positivt på ansökan. Det är positivt att verksamheten attraherar 

flickor. Förvaltningen föreslår att nämnden medger det sökta bidraget om 60 000 

kronor.  
 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-115-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 c 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Den G.U.L.L.I.G.A 
Folkrörelsen  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. 

 

Den G.U.L.L.I.G.A Folkrörelsen ansöker om 37 500 kronor för att skapa ”gröna 

jobb”. Tanken är att deltagarna, som står långt från arbetsmarknaden, får prova 

på ekologisk stadsodling i närområdet (Hjulsta ekoodling). Förvaltningen kan 

konstatera att själva odlingsverksamheten inte ska bedrivas i Rinkeby-Kista 

stadsdels-område. Av nämndens riktlinjer framgår vidare att bidragsmot-tagande 

föreningar bör ha sin lokala hemvist (postadress) i stads-delsområdet och att 

huvuddelen av medlemmarna bör bo i området. Den G.U.L.L.I.G.A Folkrörelsen 

har sin postadress i Älvsjö och endast 5 av 41 medlemmar bor i 

stadsdelsområdet. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden avslår ansökan. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-123-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 d 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Husby Konst & 
Hantverksförening  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden medger Husby Konst & Hantverksförening ett bidrag om 

46.000 kronor. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Husby Konst & 

Hantverksförening söker bidrag om 46 200 kronor för eftermiddagsverksamhet 

med ungdomar en dag i veckan i verkstäderna på Husby Gård med efterföljande 

utställning. 

 

Förvaltningen är positiv till den verksamhet som Husby Konst & 

Hantverksförening planerar och betraktar den som ett komplement till 

förvaltningens egna verksamheter. Utöver att erbjuda menings-full aktivitet en 

eftermiddag i veckan under tolv veckor, som tillsammans med avslutningen med 

vernissage och utställning bildar ett sammanhang, bedömer förvaltningen att 

verksamheten ger förutsättningar för fortsatt intresse för både demokrati och 

skapande verksamhet. Förvaltningen föreslår att nämnden beviljar bidrag till 

Husby Konst & Hantverksförening med 46 000 kr. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-113-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 e 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Husby Somaliska kultur 
center förening  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Husby Somaliska 

kultur center förening ansöker om 492 500 kronor för att täcka kostnader för 

lokalhyra, kollo, skidresor, sommargrill-/aktiviteter och utflykter. 

 

Bidragsansökan avser aktiviteter som förvaltningen redan bedriver 

och som föreningens medlemmar är välkomna att delta i. Förvaltningen föreslår 

att stadsdelsnämnden avslår ansökan. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-131-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 f 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Inicio  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden medger Inicio ett bidrag om 100.000 kronor. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Inicio ansöker om 

100 000 kronor för att genomföra en sommarskola för 20 deltagare under 

perioden 6-17 augusti om app- och speldesign. 
Syftet med sommarskolan är att fler ska bli digitalt intresserade genom att få lära 

sig teknik och genom mentorskap. Målgruppen omfattar unga från 13 år i 

stadsdelsområdet, särskilt tjejer och kvinnor, samt grupper med olika 

förkunskaper.  

 

Förvaltningen är positiv till den verksamhet föreningen bedriver och föreslår att 

nämnden medger bidrag till Inicio med 100 000 kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-107-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 g 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Norra Järva stadsdelsråd  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Norra Järva 

stadsdelsråd ansöker om 17 000 kronor för två arrangemang: ett 

heldagsseminarium den 19 maj 2018 som är rubricerat ”Förorten kräver rättvisa” 

och ett s.k. ”Cafemöte” den 21 mars med Stockholms sociala 

hållbarhetskommission. 

 

Av de frågor som ska behandlas på seminariet den 19 maj är nämnden endast 

direkt berörd av trygghetsfrågorna. I det lokala utvecklingsprogrammet för 

stadsdelsområdet redovisas ett antal planerade trygghetsåtgärder. Flera av 

åtgärderna genomförs i samverkan mellan Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning, 

andra förvaltningar, myndigheter och olika lokala aktörer. Förvaltningen 

kommer att initiera fler dialoger i trygghetsfrågor med olika aktörer framöver. 

Norra Järva stadsdelsråd är välkommen att delta i dessa. Förvaltningen föreslår 

att stadsdelsnämnden avslår ansökan. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-082-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

Särskilt uttalande 
Ledamoten Klas Thorén (V) och ledamoten Martin Michel m. fl. (MP) anmälde 

ett gemensamt särskilt uttalande: 

 

Föreningsbidragen fyller en viktig funktion ur demokratisk och lokal synvinkel. 

Vi anser att det är viktigt att ge flera lokala initiativ möjlighet att lyfta viktiga 
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lokala frågor, såsom t ex Norra Järva stadsdelsråd vill göra. Vi ser det som 

bekymmersamt att den här typen av initiativ anses inte hamna inom riktlinjerna 

och anser att det framöver är viktigt att fundera på vad som menas med att 

bidragen ska gå till föreningar som har anknytning till nämndens område. 

Förvaltningens bedömning i det här fallet är sträng och med dagens riktlinjer 

skulle man kunna ha en mjukare bedömning. Vi välkomnar lokala initiativ i 

Järva som lyfter hur området kan utvecklas och ser att frågor som trygghet bör 

betraktas som en fråga som berör nämndens område.  
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§ 15 h 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Shanta  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden medger Shanta det sökta bidraget om 125.000 kronor. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Shanta idrottsförening 

ansöker om 125 000 kronor för nationaldagsfirande den 6 juni på Rinkeby Torg. 

Evenemanget inkluderar bl.a. musik, aktiviteter och underhållning för barn och 

ungdomar. Stadsdelsförvaltningen är positiv till arrangemanget och föreslår att 

nämnden medger det sökta bidraget om 125 000 kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-091-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
 
Jäv 
Ahmed Sahraf Abdi (V) anmälde jäv. 
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§ 15 i 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Somaliska 
hemspråksundervisningen och läxhjälpsföreningen  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Soma-liska 

hemspråksundervisningen och läxhjälpföreningen ansöker om 154 200 kronor 

för att genomföra läxhjälp för på helger i lokaler som ska inhyras i Rinkeby och 

Kista. Parallellt med läxhjälpen planeras studiecirklar för föräldrar i hur man 

hjälper till med läxor.  

 

Utbildningsförvaltningen erbjuder läxhjälp i de kommunala skolorna i 

stadsdelsområdet. Läxhjälp erbjuds även på biblioteken, i Folkets Hus i Rinkeby 

och i Folkets Husby. I viss utsträckning ger förvaltningens personal läxhjälp på 

förvaltningens ungdomsgårdar. Förvaltningen ser inte behov av ytterligare 

läxhjälp. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden avslår ansökan. 

 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-118-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 j 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Somalia United Fotbolls 
Föreningen  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Somalia United 

FotbollsFöreningen ansöker om 1 400 000 kronor. Bidraget ska främst täcka 

kostnader för löner men även för lokaler, möbler, transporter, möten, 

marknadsföring, telefon, administration och revisor. Den verksamhet föreningen 

planerar syftar till att få barn och unga att bli intresserade av någon sport och att 

förebygga kriminalitet.  

 

Förvaltningen konstaterar att en stor del av den verksamhet som föreningen 

söker bidrag för är sådan som förvaltningen redan genomför. Den övervägande 

största utgiftsposten i bidragsansökan avser löner och ersättningar. Enligt 

förvaltningens riktlinjer för bidrag till föreningar ska ansökningar om bidrag för 

att bekosta arvoden eller löner behandlas restriktivt. Förvaltningen föreslår att 

bidragsansökan avslås. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-105-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 k 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Svensk-Grekiska 
Föreningen i Norra Stockholm  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Svensk-Grekiska 

Föreningen i Norra Stockholm ansöker om 300 000 kronor för att bedriva ett 

café för ungdomar i föreningens lokaler vid Rinkeby centrum.  

 

I samråd med polisen bedömer förvaltningen att Svensk-Grekiska föreningens 

lokal inte är lämplig för ungdomsverksamhet. Förvaltningen föreslår att 

bidragsansökan avslås. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-126-2018.  
 
Förslag till beslut  
Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i 

enlighet med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

Jäv 
      Ordföranden Elvir Kazinic (S) anmälde jäv och deltog ej i beslutet. 
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§ 15 l 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Tensta Familjer och 
Ungdomsförening  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Tensta Familjer och 

Ungdomsförening ansöker om 350 000 kronor för öppen verksamhet för barn 

och unga; kollo, utflykter och resor;idrottsaktiviteter; att hjälpa arbetslösa att 

söka jobb; simundervisning för nyanlända; läxhjälp; att lära ut arabiska m.m. 

Föreningen har 74 medlemmar, varav 30 bor i Rinkeby-Kista stadsdelsområde. 

 

Den verksamhet som föreningen söker bidrag för bedrivs till stora delar av 

förvaltningen. Enligt nämndens riktlinjer för bidrag till föreningar bör 

huvuddelen av bidragsmottagande föreningars medlemmar bo i 

stadsdelsområdet. Huvuddelen av medlemmarna i Tensta Familjer och 

Ungdomsförening bor i Spånga-Tensta stadsdelsområde. Förvaltningen föreslår 

att bidragsansökan avslås. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-090-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 m 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Unga Örnar Turbo  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Unga Örnar Turbo 

ansöker om medel för demokratiskola och simskola. I demokratiskolan får 

föreningens medlemmar bl.a. besöka muséer, ägna sig åt påsk-pyssel, ha picnic 

och grillkvällar. Förvaltningen har inhämtat att årskostnaden för 

demokratiskolan beräknas till 6 400 kronor. 

 

I enlighet med stadsdelsnämndens riktlinjer lämnar inte nämnden bidrag till 

föreningars reguljära verksamhet för barn och ungdomar. Unga Örnar disponerar 

avgiftsfritt tid i Husbybadet och simskole-ledarna, liksom ledarna för 

demokratiskolan, gör ideella insatser. Förvaltningen föreslår att bidragsansökan 

avslås. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-114-2018.  
 
Förslag till beslut  
Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i 

enlighet med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

Jäv 
      Ordföranden Elvir Kazinic (S) anmälde jäv och deltog inte i beslutet. 
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§ 15 n 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Universal Idrott Förening  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår ansökan. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Universal Idrott 

Förening ansöker om sammanlagt 30 000 kronor. Ansökan avser valinformation 

till föreningens medlemmar, hyra av fotbollsplan, inköp av idrottsmaterial samt 

ledararvode. 

 

Planering av stadsdelsförvaltningens informationsinsatser inför höstens val har 

påbörjats. På medborgarkontoren kommer det, som vid tidigare val, att finnas 

information på olika språk om valet och hur röstningen går till. Medlemmarna i 

Universal Idrott Förening är välkomna till medborgarkontoren för att ta del av 

information inför valet. Ideella barn- och ungdomsföreningar i Stockholms stad 

kan söka olika bidrag hos idrottförvaltningen. Förvaltningen föreslår att ansökan 

avslås. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-121-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 o 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Vasalunds Stockholm IF  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden medger Vasalund ett bidrag om 38.000 kronor. 
 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Vasalunds Stockholm 

IF ansöker om 45 000 kronor för att täcka kompletterande kostnader för 

spontanfotboll under sommarlovet. Ledararvode och nolltaxa för förhyrning av 

Kvarnbacka BP i Husby har sökts via bidrag för drop-in-idrott hos 

idrottsförvaltningen. 

 

Förvaltningen är positiv till den verksamhet som Vasalund bedriver. 

Verksamheten med spontanfotboll för barn 6-20 år kan komplettera 

förvaltningens egen sommarlovsverksamhet. Förvaltningen föreslår att nämnden 

medger Vasalund ett bidrag om 38 000 kronor för material, priser/avslutning och 

administration. 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-108-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 

 

 

 

 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

24 maj 2018 
 

Sida 43 

 

 

  

§ 15 p 
Fördelning av bidrag till föreningar 2018 – Verdandi  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden beviljar Verdandi bidrag med 210 000 kronor för 

sommarverksamhet och med 38 000 kronor till höst- och jullovsverksamhet. 

Sammantaget beviljas Verdandi beviljas bidrag om 248 000 kronor för 2018. 

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bl.a. de villkor 

som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och redovisning. 

För bidrag till ideella föreningar  år 2018 har nämnden budgeterat 1,6 mnkr. 

Totalt har trettiotvå ansökningar om bidrag från föreningar inkommit, varav 

sjutton, som var kompletta och inkom i tid, har handlagts. Verdandi har lämnat 

in två bidragsansökningar: 210 000 kronor för sommarverksamhet och 76 000 

kronor för verksamhet  under sportlov, påsklov, höstlov och jullov 2018.  

 
Enligt förvaltningens bedömning finns förutsättningar för att Verdandis 

verksamhet kan komplettera den lovverksamhet som förvaltningen genomför. 

Förvaltningen föreslår att Verdandi beviljas bidrag med 210 000 kronor för 

sommarverksamhet. Eftersom sport- och påsklov har passerat föreslår 

förvaltningen att bidrag till höst- och jullovsverksamhet beviljas med 38 000 

kronor. Sammantaget föreslås Verdandi beviljas 248 000 kronor för 2018 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-104-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 q 
Fördelning av bidrag till idéella föreningar- sammanställning  
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beviljar bidrag om sammanlagt 652 000 kronor i enlighet 

med vad som redovisas i ärendet. 

2. Nämnden medger att resterande ca 948 000 kronor av budgeten för bidrag 

till föreningar får omdisponeras till att bidra till att finansiera 

överenskommelser om idéburet offentligt partnerskap. 

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Nämndens beslut om fördelning av sådana 

bidrag sker samlat en gång per år. För bi-dragen år 2018 har nämnden 

budgeterat 1,6 mnkr. Totalt har sjutton ansökningar handlagts. Förvaltningen 

föreslår att sju föreningar får sammanlagt 652 000 kronor i bidrag. 

Förvaltningen föreslår vidare att resterande ca 948 000 kronor får användas för 

att finansiera överenskommelser om idéburet offentligt partnerskap (IOP).  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 16 maj 2018.  

Dnr 5.4.-088-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 16 
Idéburet offentligt partnerskap med Löparakademin 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att IOP-avtal tecknas med Löparakademin  

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna avtalet.   

 

Ärendet  
Löparakademin har ansökt om att ingå idéburet offentligt partners-kap (IOP) 

med Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. Ansökan rör föreningens ungdomsprogram 

och Lilla Kistaloppet inklusive upp-sökande verksamhet. I 

ungdomsprogrammen deltar årligen sam-manlagt ca 60 barn i årskurs 9 från 

stadsdelsområdet. I Lilla Kista-loppet beräknas årligen cirka 1500 barn i från 

Rinkeby-Kista stadsdelsområde delta.  

 

Löparakademin är en ideell förening som arbetar för social inklu-dering och 

jämlik folkhälsa. Föreningens verksamhet bygger bl.a. på att en god hälsa är en 

viktig förutsättning för social inkludering.  

Föreningens verksamhet syftar bl.a. till att etablera fritidsintressen i form av 

träningsvanor och att förmedla en metod för målinriktat beteende som även går 

att applicera utanför idrotten, vid exempelvis studier och arbete. Långsiktiga 

effekter av verksamheten förväntas bli minskade skillnader i livsvillkor och en 

mer jämlik folkhälsa. Löparakademin grundades i Husby år 2009 och har sedan 

dess bedrivit verksamhet i Rinkeby-Kista stadsdelsområde.  

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner att ett treårigt avtal 

tecknas om IOP med Löparakademin. Nämndens årskostnad är högst 350 000 

kronor. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 9 maj 2018.  

Dnr 1.2.5.-203-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 17 
Idéburet offentligt partnerskap med Kista SC 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att IOP-avtal tecknas med Kista SC i enlighet 

med vad som redovisas i detta ärende. 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna avtalet.   

 

 

Ärendet  
Kista SC har ansökt om att ingå idéburet offentligt partnerskap (IOP) med 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd. Ansökan rör före-byggande barn- och 

ungdomsverksamhet och föräldrakontakter. 

 

Kista SC är en ideell idrottsförening som verkat i området sedan 1985. 

Verksamheten syftar bl.a. till att bidra till att barn och ung-domar får en god 

hälsa, stärkt självkänsla och stöd i skolarbetet i samarbete med föräldrar. 

Idrotten är ett verktyg för att nå dessa mål.  

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner att ett treårigt avtal 

tecknas om IOP med Kista SC. Nämndens årskostnad är högst 500 000 kronor. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 9 maj 2018.  

Dnr 1.2.5.-260-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 

Jäv 
Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) anmälde jäv och deltog ej i beslutet. 
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§ 17a 
Idéburet offentligt partnerskap (IOP) med Folkets Husby 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att avtal tecknas om idéburet offentligt 

partnerskap (IOP) med Folkets Husby. 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna avtalet. 

 

Ärendet  
Folkets Husby har inkommit med en ansökan om IOP med stadsdelsnämnden 

med syfte att bygga en stark stadsdel med en mötesplats öppen för alla samt att 

öka tilliten mellan förvaltningen, den idéburna sektorn och medborgarna. 

Folkets Husby föreslår samarbete inom följande tre verksamheter: 

 

 Folkets Husby Föräldragrupp 

 Kvinnocenter Folkets Husby 

 Lokal demokratiutveckling och delaktighet  

 
Förvaltningen är positiv till ett samarbete med Folkets Husby inom de tre 

verksamheter som ansökan omfattar. Kostnaderna för verksamheten har 

uppskattats till 1 800 000 kronor per helår för stadsdelsnämnden. Förvaltningen 

föreslår att IOP inleds den 1 juli 2018 och gäller till och med den 31 december 

2021. Det innebär att kostnaderna för stadsdelsnämnden 2018 blir 900 000 

kronor. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner att ett avtal om 

IOP tecknas med Folkets Husby och att stadsdelsdirektören får i uppdrag att 

teckna avtalet.  
 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 9 maj 2018.  

Dnr 1.2.5.-276-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Jäv 
Galina Monsalves-Leal (S) anmälde jäv och deltog inte i beslutet. 
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§ 18 
Ändrat datum för namndsammanträdet i augusti 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att nämndsammanträdet den 23 augusti 2018 i stället 

hålls torsdagen den 30 augusti 2018. Det innebär en ändring av 

stadsdelsnämndens beslut den 23 november 2017 om sammanträdesdagar för 

2018.  

 

Ärendet  
Förvaltningen föreslår att nämndsammanträdet den 23 augusti 2018 i stället hålls 

torsdagen den 30 augusti 2018. Det innebär en ändring av stadsdelsnämndens 

beslut den 23 november 2017 om sammanträdesdagar för 2018. Motivet till 

ändringen är att öka möjligheterna att hinna färdigställa beslutsunderlagen till 

sammanträdet i tid. Flera andra stadsdelsnämnder har sina sammanträden i slutet 

av augusti.    

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 7 maj 2018.  

Dnr 1.1.-267-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 19  
Information om ej verkställda beslut 
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger anmälan till 

handlingarna. 

 

Ärendet  
Enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) ska kommuner varje kvartal redovisa till Inspektionen 

för vård och omsorg (IVO) de beslut om bistånd eller insatser som inte har 

kunnat verkställas inom tre månader från datum för beslutet. Även de beslut som 

tidigare rapporterats som ej verkställda, men som därefter har verkställts, ska 

redovisas. Motsvarande redovisning överlämnas till stadens revisorer samt till 

äldrenämnden och socialnämnden, som rapporterar vidare till 

kommunfullmäktige.  

Rapportering första kvartalet 2018 
Förvaltningen har rapporterat sammanlagt 18 ej verkställda beslut, varav ett 

inom Individ och familj, åtta inom äldreomsorg och nio inom omsorg om 

personer med funktionsnedsättning.  

 

Inom äldreomsorgen har tre beslut verkställts inom 4 månader efter 

beslutsdatum. Inom omsorg om personer med funktionsnedsättning har ett beslut 

verkställts inom 4 månader efter beslutsdatum.  

 

Inom Individ- och familj har de rapporterade beslutet avslutats utan 

verkställighet. Inom omsorgen om personer med funktionsnedsättning har tre 

beslut avslutats utan verkställighet  

 

Rapporteringen till IVO genomfördes under perioden 1 april till  

30 april 2018. De 18 beslut som rapporterats till IVO första kvartalet 2018 

redovisas i tabellform. 

Äldreomsorg 
Insats Lag Födelseår 

och kön 

Skäl till att beslut 

inte verkställts 

Permanent 

bostad,  

beslut fattat  

2017-12-13 

 

SoL 1927 

Kvinna 

 Den enskilde har 

tackat nej till 

erbjudandet. 

Permanent 

bostad, 

beslut fattat 

SoL 1943 

Kvinna 

Den enskilde har 

tackat nej till 

erbjudandet. 
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2017-10-11 

 

Trygghetslarm,  

beslut fattat  

2017-07-18 

Avslutat utan 

verkställighet 

2018-01-18 

SoL 1931 

Kvinna 

Brukaren har valt att 

ta tillbaka sin 

ansökan om 

trygghetslarm. 

 

Hemvårdsbidrag, 

beslut fattat 

2017-10-01 

Avslutat utan 

verkställighet 

2018-01-22 

SoL 1932 

Kvinna 

 Brukaren väljer att 

ta tillbaka sin 

ansökan. 

 

Permanent 

bostad, 

beslut fattat  

2017-12-15 

 

SoL 1932 

Kvinna 

Den enskilde har 

tackat nej till 

erbjudandet. 

Permanent 

bostad, 

beslut fattat  

2017-10-04 

 

SoL 1938 

Kvinna 

Den enskilde har 

tackat nej till 

erbjudandet. 

Permanent 

bostad, 

beslut fattat  

2017-10-09 

 

SoL 1944 

Kvinna 

Den enskilde har 

tackat nej till 

erbjudandet. 

Ledsagning, 

beslut fattat  

2017-12-13 

SoL 1949 

Kvinna 

Den enskilde har inte 

valt sådan utförare 

som handhar tjänsten 

om ledsagning. 

 
 
Omsorg om personer med funktionsnedsättning 
Insats  Lag Födelseår 

och kön 

Skäl till att beslut inte 

verkställts 

Ledsagning,  

beslut fattat  

2017-10-04 

 

SoL 1974 

Kvinna 

Resan blev aldrig av. 

Hemtjänst,  SoL 1963 Trygghetslarm har ej 
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beslut fattat  

2017-12-27 

 

Kvinna aktiverats pga att 

brukaren inte velat 

lämna ut nycklar till 

hemtjänsten. 

 

Boendestöd,  

beslut fattat 

2017-10-11 

Verkställt  

2018-01-15 

 

 

SoL 1953 

Kvinna 

 

Bostad med 

särskild service, 

beslut fattat  

2016-11-09 

Avslutat utan 

verkställighet 

2018-01-11 

 

SoL 1972 

Kvinna 

Förvaltaren tog tillbaka 

ansökan med önskemål 

om att brukaren bor kvar 

på HVB-hem tills hon är 

redo för att flytta till ett 

gruppboende. 

Kontaktperson 

beslut fattat  

2017-12-20 

 

SoL 1962 

Kvinna 

Det har funnits tilltänkta 

kontaktpersoner men 

kvinnan har inte varit 

anträffbar och till 

hemtjänsten har hon 

meddelat att hon inte 

önskar prata med 

socialtjänsten. 

 

Bostad för vuxna, 

beslut fattat  

2017-11-10 

 

LSS 1996 

 Man 

Den enskilde har tackat 

nej till erbjudandet 

Boende för barn 

och ungdomar, 

beslut fattat  

2017-07-09  

Avslutat utan 

verkställighet 

2018-03-26 
 

LSS 2012 

Kvinna 

Resursbrist, saknar 

lämplig 

personal/uppdragstagare. 

Finns inte lämpliga 

boenden utifrån den 

enskildes 

funktionsnedsättning.  

Avlösarservice i 

hemmet,  

beslut fattat  

2017-04-01 

LSS 2007  

Man 

Vårdnadshavare önskar 

specialpedagogisk insats 

vilket utförarna inte kan 

erbjuda. Anser att 
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Avslutat utan 

verkställighet 

2018-03-29 

 

insatsen är för liten i 

omfattning. 

 

Daglig 

verksamhet, 

beslut fattat  

2017-10-16 

 

LSS 1984 

Kvinna 

Kvinnan vill vänta och 

känner sig inte redo att 

börja någon verksamhet.  

Avlösarservice i 

hemmet,  

beslut fattat  

2017-04-01  

Avslutat utan 

verkställighet 

2018-03-29 

 

 

LSS 2007  

Man 

Vill inte ha icke-vals 

alternativet då de uppges 

sakna pedagogisk 

kompetens (enligt 

vårdnadshavare). Vill 

inte välja utförare och 

har heller  inte ansökt på 

nytt. 

Individ-och familjeomsorg 
Insats  Lag Födelseår 

och kön 

Skäl till att beslut inte 

verkställts 

Kontaktperson,  

beslut fattat  

2017-07-06 

Avslutat utan 

verkställighet 

2017-0-06 

 

 

SoL 2003  

Man 

Den enskilde har tackat 

nej till erbjudandet vid 

två tillfällen. Varit 

utomlands vid tredje 

tillfället. Därefter 

återtogs remissen och 

skulle ha rapporterats 

vid tidigare period. 

 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 9 april 2018.  

Dnr 1.2.1.-214-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 20 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 
 
Inkommen skrivelse 
 
Skrivelse om krav på åtgärder för ett tryggare Kista gård, skrivelse från 
Benjamin Dousa m fl. (M). Asi Rebbati (L) ansluter sig till skrivelsen.  
 

Beslut 

Skrivelsen överlämnas till förvaltningen för beredning. 
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§ 21 
Postlista 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 
Ärendet  
Anmälan av postlista från och med den 26 april till och med den 9 maj 2018 
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§ 22 
Uppdragslista 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna  

 

Ärendet  
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 9 maj 2018. 
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§ 23 
Konferenser och utbildningar 
 

Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla 
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§ 24 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 18 april 2018. 
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§ 25 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna 

 

Ärendet  

Anmälan av protokoll från nämndens råd för funktionshinderfrågors 

sammanträde den 18 april 2018. 
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§ 26 
Anmälan av delegationsbeslut 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Inga beslut hade anmälts. 
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§ 27 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m. 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade inom 

stadsdelsförvaltningen. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 


